
 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Elke 8 weken praten we elkaar tijdens een Gangmaker bij over de ontwikkelingen op het 
Eiland in Leerdam. Dit kan digitaal (bijvoorbeeld met een email), via een bijeenkomst of 
op een andere leuke manier. Zo houden we elkaar op de hoogte en geen nieuws is ook 
nieuws.  Het belangrijkste thema tijdens de Gangmaker van 12 september was 
Samenleven. 
 
Samenleven: hoe doen we dit? 
Aan de hand van zes vragen is er met elkaar in kleine groepen gesproken over wat belangrijk 
gevonden wordt als je met elkaar samenwoont op het Eiland. Een belangrijk onderwerp, want 
hoe we dit doen, bepaalt voor een belangrijk deel, hoe fijn u met elkaar woont het Eiland en/of 
in hetzelfde woongebouw. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
    
 
 
 
 

 
 
 

 

     Verslag Gangmaker  

Eiland Leerdam, 12 september 2023 

    

 

1. Is samenleven voor u een belangrijk thema? 
2. Wat is een goede buur voor u? 
3. Wanneer vindt u dat uzelf een goede buur bent? 
4. Welke normen en waarden vindt u bij samenleven belangrijk? Wat herkent of 

ervaart u op Eiland in de omgang hiervan? 
5. Is (sociale) ondersteuning op de locatie gewenst? Wat denkt u dat nodig is? Hoe 

organiseren we dit?  
6. Ideeën? Wensen en suggesties ? - noteer het! 

 



Deze vragen leverden mooie en interessante discussies op. Veel groepen en mensen noemden 
het “nabuurschap” ofwel elkaar helpen als het nodig is, als een belangrijk punt. Als normen en 
waarden werd vaak respect, eerlijkheid en openheid genoemd.  
 
Het was ook mooi om te horen dat veel aanwezigen. Samenleven' inderdaad een belangrijk 
thema vonden. We kunnen namelijk nog zulke mooie gebouwen maken, het samenleven wordt 
hoofdzakelijk bepaald door de bewoners zelf. 
 
Uiteraard gaan we alle opmerkingen, die opgeschreven en genoemd zijn, verwerken en komen 
hier nader op terug in 1 van de volgende gangmakers.  
 
Proces schetsontwerp 
Er is een korte terugblik gegeven op de stand van zaken 
m.b.t. het schetsontwerp dat op de gangmaker van 5 juli 
is gepresenteerd. Die zijn tot dusver tot stand gekomen 
op basis van alle wensen en input van betrokkenen die is 
ontvangen. 
 
Op dit moment is er nog geen keuze gemaakt of Rondas I 
(oude Rondas) wordt gerenoveerd of wordt vervangen 
door nieuwbouw. Zodra hierover duidelijkheid is, zullen 
we u uiteraard informeren, hopelijk zelfs de volgende 
gangmaker al. 
 
Wijzigingen in aanspreekpunt  
Ank Sneekes was voor u als bewoners de afgelopen peri-
ode een vertrouwd gezicht. Daar komt verandering in. Ank gaat andere projecten begeleiden en 
Hermien Visser neemt daarom met ingang van 12 september de rol van Ank over. Hermien is 
inmiddels voor een aantal bewoners al een bekend gezicht. 
 
De volgende gangmaker 
De volgende gangmaker staat gepland op maandag 13 november. Zet deze datum maar al-
vast in uw agenda. Deze gangmaker wordt weer gecombineerd met een lekker hapje eten sa-
men, voorafgaand aan het overleg. 
De uitnodiging met de onderwerpen en de informatie voor het aanmelden voor het eten volgt 
nog.  De uitnodiging wordt altijd per email verstuurd En wordt ook opgehangen in de liften van 
Rondas I, Rondas II en De Beukelaar.                                
 
Vragen?  
Neemt u dan contact op met het team Leerdam van Habion. U kunt een mail sturen naar 
leerdam@habion.nl of bellen via telefoonnummer (030) 220 4704. 
 
Kijk op de website: https://www.habion.nl/projecten/eiland-leerdam/ of klik op de QR-code 
bovenaan de nieuwsbrief. 
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